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Freddy Heineken vond bier 'helemaal niet zo lekker' en hij haatte het eveneens om in de kroeg te zitten. Dit zijn
twee opmerkelijke uitlatingen die de vijf jaar geleden overleden biertycoon Freddy Heineken deed tegenover
journaliste Anne-Mieke Schutten. Zij schreef het boek 'Geef mij maar slappe Whisky' over Freddy Heineken dat
gisteren verscheen.

Heineken stond juist bekend als iemand die niet vies was van zijn eigen product en als een echte kroegtijger.
Volgens Schutten onthulde de biermagnaat in een ontmoeting met de journaliste dat hij vooral uit pr-
overwegingen in grote gezelschappen verscheen en daar het goudblonde vocht rijkelijk liet vloeien. Door
tussen het gewone publiek in het café te zitten deed Heineken het voorkomen dat hij ondanks zijn kapitale
vermogen gewoon gebleven was. Dit bezorgde hem een positief imago. 
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